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Bilen hade jag parkerat på en angränsande gata utifall att vi skulle få många besökare, men när jag närmade mig SPF 

Rosa Hus såg allt lugn och stilla ut. Bara fyra bilar på gården. En kvart senare fick man armbåga sig fram.

Det slogs nog rekord. Ett tjugofemtal medlemmar fick återvända hem. Rosa Huset var fullsatt. Lokalen är godkänd 

för 80 personer och det fanns inte en plats kvar; vi kunde inte använda filmduk och projektor eftersom duken idag 

skulle rullats ned mitt bland åhörarna.

Detta är naturligtvis fantastiskt roligt när vi tycker oss märka att det är nära fullsatt varje torsdag.

Blekingetrafiken har haft det hett om öronen sedan det nya systemet infördes, det är mycket nytt att lära sig och 

en del får det sämre och en del får det bättre. Under en övergångsperiod används det gamla och det nya systemet 

parallellt. Vi kan lösa biljett på fem olika sätt i Ronneby – appen, hemsidan, Pressbyrån, automaten, på bussen. 

Pressbyrån tar emot "riktiga pengar".

65- plussare får ett lägre pris än i det gamla systemet.

Närmare information finns naturligtvis på blekingetrafiken.se och i broschyrer hos Pressbyrån.

Det frågades friskt och till fikat såg jag också att några fick lite personligare svar. Vi känner förstås att detta är 

efterfrågad information så vi får nog överväga någon form av upprepande.

Stort tack till Claes Fischer, Marie Gustafsson och Rasmus Månsson för informationen.



Där finns kanske en plats!



Vice ord hälsar välkommen.



Claes Fischer Marie Gustafsson Rasmus Månsson





Marie Gustafsson informerade om 

färdtjänst.


